
Bestyrelsesmøde 12-09-2006, Frugthegnet 36 

 

1. Valg af referent: Mette 

2. Referat fra sidste møde: Godkendt 

3. Huse til salg/Beboervelkomst: Velkomstseddel godkendt, Bo sender 

yderligere materiale til Mette. Sidste referat angiver nye indflyttere. 

4. Snerydning på Frugthegnet: nr. 22, 39 og 73 ønsker stadig ikke at 

være med i ordningen. Bestyrelsen går videre med sagen og tjekker med 

kommunen omkring tilmelding. Der skal laves brev til alle beboere, hvor 

der redegøres for det hidtidige og fremtidige forløb. 

5. Byggesager: Teknisk forvaltning har af Byplansudvalget fået tilladelse 

til at dispensere for de nye energiregler i forbindelse med tagudskiftning, 

nr. 99 venter derfor på den endelige tilladelse. Bestyrelsen skal have 

lavet samarbejde med kommunen vedr. tolkning af deklaration, da den 

ikke efterfølges fra kommunens side. Bo følger op. 

6. Trafik: overgår til næste bestyrelsesmøde 

7. Økonomi: PBS overvejes stadig, vil først blive sat i gang, hvis 

snerydningen skal foregå over kontingentet. Opkrævning pr. 1. 

november. 

8. Eventuelt:  

•  Hvis de omkringliggende foreninger er med, vil der blive bestilt 

grusbunke til vinteren 2006/2007. Ellers må der findes privat initiativ. 

• Der skal laves revideret udlejningsliste med korrekte angivelser af 

antal og opholdssted. Udlejningslister udleveres til de ansvarlige, der 

sørger for at få dem udfyldt ved udlejning, bestyrelsen vil herefter stå 

for opkrævning, evt. over kontingent. 

9. Næste bestyrelsesmøde: 22-11-2006, Frugthegnet 59, kl. 20:00 

 

 

 
 



 


